
 
Møde SB   

Dato 3. september 2024 kl. 17-19.30 (smørrebrød kl 17) 

Alle indkaldte personer 

Fordeling af medlemmer på 
valgperioder ser ud som følger:  
På valg 2026: Erik, Anders, 
Rasmus 
På valg i 2028: Lene, Jane, Allan, 
Kristina 
Suppleant: Faris (afbud) 

 

Elevråd Mathias 7.a og Asya 

9.e(afbud) 

 

Opgavefordeling Referent:  Ledelsen   Ordstyrer: Erik 

 

Dagsorden Referat Opfølgning/aftaler 

1. Godkendelse af dagsorden og 

referat – sidste møde var et 

fællesmøde med SFO 

forældreråd og SB 

 Er lagt på hjemmesiden 

2. Præsentation og 

tavshedserklæring 

Konstituering – forperson? 

Hvem ønsker 2 års valgperiode i 

stedet for 4? 

Erik er genvalgt som formand 

og Allan er næstformand.  

Der er stadig plads til en 

suppleant.  

 

Rasmus melder sig til en 2-årig 

valgperiode.  

3. Nyt fra elevrådet Eleverne er ærgerlig over, at 

de ikke længere kan høre 

musik, imens de arbejder.  

 

De kunne løse problemet ved 

at måtte bruge deres 

telefoner.  

Elevrådet vil prøve at lave et 

forslag/et udkast til 

håndteringen af 

mobiltelefoner. 

 

Skolebestyrelsen ønsker, at 

elevrådet tager trivsel op som 

et tema. 

Hvad kan skolen gøre for at 

eleverne føler, at skolen er et 

trygt sted at være.  

4. Justering af årshjulet – vedlagt 

principperne 

Vi har fortsat udfordringer 

med trafiksituationen. 

 
  

Ledelsen undersøger, om 

principperne ligger opdateret 

på hjemmesiden. 

Besked er sendt til Henrik J 

5.  Høringssvar om opdateret 

styrelsesvedtægt 

https://deltag.aarhus.dk/hoerin
g/hoering-om-opdateret-
styrelsesvedtaegt-
folkeskolerne-i-aarhus-
kommune?utm_campaign=Hrin
ger361540&utm_source=Basisli
ste&utm_content=productfeed
&utm_medium=email 
 

Synes fin og let tilgængelig for 

den almindelige forældre. 

Forklarer fint om, hvem der har 

hvilke beføjelser, og hvilken 

indflydelse man har som 

forældre (og skolebestyrelse).  

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fdeltag.aarhus.dk%2Fhoering%2Fhoering-om-opdateret-styrelsesvedtaegt-folkeskolerne-i-aarhus-kommune%3Futm_campaign%3DHringer361540%26utm_source%3DBasisliste%26utm_content%3Dproductfeed%26utm_medium%3Demail&data=05%7C02%7Csvt%40aarhus.dk%7Caec59d22bb0a438d7bb608dc8fd29953%7C7d66e3797f9441f8a2bafc9740f2faa0%7C1%7C0%7C638543381879808575%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=AfwgKIevp7MBzaNxLYQG3MY2FDEW%2FdzxAR8gml7fuRI%3D&reserved=0


6. elevtrivselsmåling Sabro-Korsvejskolen har fået 

en dårlig placering på 

elevtrivselsmåling.  

 

Ledelsen har lavet en 

pædagogisk aften om til nu 

at handle omarbejdet med 

elevtrivselsmålinger, hvor 

lærere og pædagoger kan 

sidde sammen.  

 

Vi har i ledelsen fortsat 

walkabouts, har tydelige 

rammer for arbejdet og for 

årgangssamarbejdet.  

 

Det meldes tilbage fra 

forældrene, at ledelsen er 

mere synlig på gangene.  

 

God feedback på 

fredagsmails.  

 

Udmelding på, at der er 

voksne i alle klasser 7.50.  

 

Skolebestyrelsen vil gerne stille 

sig til rådighed til 

forældremøde og fortælle om 

vigtigheden af 

forældresamarbejdet.  

 

Bestyrelsen vil gerne ud og 

fortælle de gode historier.  

Der bliver drøftet 

tavshedskultur blandt børnene 

– tør man gå til en voksen? 

 

Man kunne også skrive ud og 

opfordre forældrene til at 

komme med input til 

skolebestyrelsesmøderne.  

Der udarbejdes et skriv til FB, 

når der bliver spurgt ind til, 

hvad forældre kan fortælle om 

skolen. - forsøge at stoppe de 

trælse fortællinger 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Erik skriver ud om tavshedskultur 

i næste hilsen fra SB. Er lagt ud 

mandag d. 7. oktober 

7. Foto af medlemmer De er taget.   

8. Nyt fra ledelsen  - Trafik 

- Cykelvej 

- Nye medarbejdere hos 

teknisk service 

- Omstruktureringer ved 

Administrative 

fællesskaber 

- Infomøde for 

kommende 

skolestartere d. 8. 

Oktober (formanden 

og næstformanden 

 



deltager – ledelsen 

sender en invitation). 

9. 0.C 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evt. Tvillinger ved 

klassedannelse  

 

Lærere til næste år i 1. klasse 

Næste møde  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældrene og børnehaven vil 

altid blive hørt i denne 

sammenhæng. 

 

Som udgangspunkt er der 

enten en dansk- eller 

matematiklærer nede hver 

uge en lektion gennem hele 

skoleåret og besøge klassen, 

således denne lærer er et 

kendt ansigt for børnene. 

 

  

Stine og Erik fortæller om 0.C. 

Formen for, hvordan 

forældrene har afgivet ønsker 

drøftes.  

 

Husk vedhæft 

forretningsordenen til næste 

møde.  

 

 

Ønske om et årshjul for 

forældrene for hele skolen, som 

uploades på hjemmesiden fx 

med dimission, juleklip m.m.  

 

 

 

Bestyrelsen opfordrer til, at det 

meldes tydeligere ud, hvornår 

der er skift i teams (man har 

som udgangspunkt det samme 

team i indskolingen og 

udskolingen).  

 Næste referent: 

 

  

 

 

 

 

 


